

Traudel Walz
Contra Dancers Hohenlohe



**May dance of the
Contra Dancers Hohenlohe**

Friends from Switzerland are organizing the May dance of the CONTRA DANCERS HOHENLOHE.

On 29 May (Ascension Day), it's time again for the spring dance in the Hohenlohe region.

Katja and Philipp Hunn, long-time dance friends from Ditlikon (Switzerland) are coming to visit. Katja is the long-time leader of the club "BARN DANCE", Philipp and friends make the music.

The friendship has existed for years through mutual visits. Now the Swiss are looking forward to coming back to the Hohenlohe land of castles and palaces and will be organizing our May dance on 29 May in Pfedelbach at the Landhotel Küffner.

**Mai-Tanz der
Contra Dancers Hohenlohe**

Freunde aus der Schweiz gestalten den Mai-Tanz der CONTRA DANCERS HOHENLOHE.

Am 29. Mai (Himmelfahrt) ist es wieder Zeit für den Frühlingstanz im Hohenloher Land.

Katja und Philipp Hunn, langjährige Tanzfreunde aus Ditlikon (Schweiz) kommen zu Besuch. Katja ist langjährige Leiterin des Clubs „BARN DANCE“, Philipp und Freunde machen die Musik.

Seit Jahren besteht die Freundschaft durch gegenseitige Besuche. Jetzt kommen die Schweizer gerne mal wieder ins Hohenloher Burgen- und Schlösserland und gestalten unseren Mai-Tanz am 29. Mai in Pfedelbach im Landhotel Küffner.

